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پیشکسوت استقلال: تیمهای دیگر با زیر و روکشی جام میگیرند!
امیرحسین صادقی پیشکسوت استقلال گفت: تیمهای دیگر میبرند، میخرند، بازیکن میگیرند، زیر رو میکشند، جام میگیرند، اما استقلال هنوز در

دعوای داخلی خودش است.

به گزارش سایت خبری پرسون، امیر حسین صادقی کاپیتان سابق تیم استقلال اظهار داشت: امروز به منظور رسیدگی به یکسری مشکلات استقلال و
همفکری کردن با چند پیشکسوت به باشگاه آمدم. آمدم تا آقای علی جباری و چند پیشکسوت عزیز دیگر را ببینم و با آنها در خصوص مدیریت نا به

سامان و مشکلات مدیریتی استقلال صحبت کنیم و در حد توان راهکاری برای حل مشکل پیدا کنیم.

وی بیان داشت: به شخصه ۴ سال است بابت مدیریت استقلال فریاد میزنم. مدیرانی که جایگاههای مدیریتی را اشغال کرده و به طرز فاجعه باری این
تیم را پایین میکشند؛ و متاسفانه بدتر از آن انتخابات فاجعه باری است که توسط وزارت ورزش برای این باشگاه صورت میگیرد و باعث شده تیم هم از

نظر نتیجهگیری ضعیف عمل کند و با مشکلات بسیار بزرگی مواجه باشد.

پیشکسوت این باشگاه در خصوص احتمال خصوصی سازی باشگاه گفت: باشگاه ما که از ابتدا خصوصی بود و دولت روی آن دست گذاشت. اول و آخر
هم دوباره باید خصوصی شود. ما با خصوصی سازی مشکلی نداریم و موافق آن هستیم، اما موضوع این است افرادی که اعلام آمادگی کردند را فاقد
صلاحیت به منظور اداره امور این باشگاه میدانیم. خیلیها که دشمن استقلال بودند و سالها به این تیم ضربه زدهاند حالا مشتری سهام آن هستند.
بنابراین نباید در این مقطع خصوصی سازی صورت گیرد. خوشبختانه برخی از نمایندگان مجلس هم مخالفت خود را با خصوصی سازی در این مقطع

اعلام کردند.

صادقی تصریح کرد: به طور کلی خصوصی سازی مقولهای نیست که دوستان توان انجام آن را داشته باشند. نباید این پروژه را با تیمی که کلکسیونی از
قهرمانیهای داخلی و آسیایی را دارد و دارای دهها میلیون هوادار است کلید بزنند؛ آن هم با این روش. استقلال بالای ۳۰ میلیون هوادار دارد که قطعاً

خودشان توان اداره این باشگاه را در بخش خصوصی دارند.

کاپیتان پیشین آبی پوشان خاطرنشان ساخت: با این شرایط اگر استقلال به بخش خصوصی هم واگذار شود، باز هم باید افرادی دولتی بیایند کار کنند و
در این صورت همه میدانند که اتفاقات خوبی انتظار استقلال را نمیکشد.

پیشکسوت استقلال با انتقاد از عملکرد برخی دیگر از پیشکسوتان اظهار داشت: به همه عزیزانی که مدتی در استقلال حضور داشتهاند توصیه میکنم این
روزها بیشتر تمرکز خود را برای اعتلای این باشگاه بگذارند.

ملی پوش پیشین آبی پوشان در پاسخ به این سئوال که آیا به باشگاه آمدی تا با مددی نشستی برگزار کنید گفت: نه هرگز. من نه با آقای مددی
صحبتی داشتم و نه صحبتی دارم. امروز به باشگاه آمدم تا در کنار پیشکسوتان دیگر به یک جمع بندی برای باشگاه برسیم.

وی گفت: استقلال زمانی بیشتر درگیر حاشیه شد که دستش از جام کوتاه مانده است. امروز که مردم عزیز و شریف کشورمان با مشکلات بزرگ معیشتی
مواجه هستند، پیشکسوتان ما پای کار بیایند و کمک کنند لااقل با بازگشت این تیم به اوج یک دلگرمی برای این هوادار میلیونی باشد. پیشکسوتان ما

خودشان به این حواشی دامن نزنند و به جمع کردن آن کمک کنند.

صادقی در ادامه افزود: ما تبدیل به یکی از عجایب فوتبال دنیا شدهایم. اولین تیمی هستیم که اول بازیکن میگیریم، بعد مربی میگیریم، سپس به
دنبال مدیرعامل میآوریم دست آخر هم هیات مدیره را انتخاب میکنیم. تیمهای دیگر دارند تدارکات فصل بعد را انجام میدهند و ما در حال دعوا با
خودیها هستیم. دیگران دارند بازیکن میگیرند، میخرند و میبرند و میخورند و زیر رو میکشند و جام میگیرند، اما ما را درگیر دعوا با فردی کردند

که چهار کلاس سواد ندارد اما مدیر استقلال شده است.


